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Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) Personeelsvereniging Gemeente 
Zoetermeer 
 

Betreft: Verslag van de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering gehouden op donderdag 16 februari 
2023. 

 

Locatie:  Combinatiezaal 1/2 (5.0.3.13-12) en digitaal via MS-teams. 
 

Aanwezig: Bestuursleden: Esther Heeres – van der Wal (voorzitter/penningmeester), Raymond Dorstijn 
(secretaris), Jessica Zweers, Jennifer Waterreus, Jolanda Schouten – Verbeek, Lisanne Vis en 
Rob Hofschreuder.  
Leden: Lydia Overdijk, Merle Hoevers, Koos van Herk, Richard Weel, Jan Bakker en Bart 
Aangeenbrug. 

Digitaal: --  
 

Afgemeld: Astrid Bouwer, Hanke Heine en Dewi Bon. 
 
1. Opening & vaststellen agenda: 
Om 16.08 uur opent Esther Heeres de vergadering, heet iedereen welkom en stelt de agenda vast. 
 

2. Mededelingen en ingezonden stukken: 
Geen bijzonderheden of ingezonden stukken. Enkele leden hebben te kennen gegeven niet aanwezig te 
kunnen zijn bij de Algemene Ledenvergadering (zie afmeldingen). Verder geen mededelingen.  
 

3. Vaststelling verslag van de ALV van dinsdag 10 maart 2022: 
Geen op- en/of aanmerkingen n.a.v. de tekst of inhoud van het verslag. Verslag is hierbij goedgekeurd en 
vastgesteld met dank aan de secretaris.  
 

4. Jaarverslag 2022: 
Raymond Dorstijn neemt het verslag door en geeft aan hoe activiteiten en andere zaken zijn verlopen in 
het jaar 2022.  
 

Bestuur heeft medio 2022 besloten om alle leden een leuke attentie te geven nadat besloten wat dat het 
lustrumfeest definitief niet doorging. Gekozen is om alle leden een korte paraplu met logo en tekst “ik zie de 
bui al hangen” te geven. Alle leden hebben in november 2022 deze paraplu ontvangen. 
 

5. Exploitatierekening 2022: 
Esther Heeres geeft een toelichting op de exploitatierekening 2022. Het lustrumfeest is verplaatst en 
onttrekking van EV is ongeveer € 16.000 is t.b.v. paraplu. De uitgaven vielen mee omdat begin 2022 er nog 
corona was en activiteiten dus in de periode achterwege bleven. Er is € 4.800 toegevoegd aan het EV. 
Geld wat ‘over’ was van het niet doorgaan lustrumfeest is nu gereserveerd voor 2025. Horeca en artiesten 
zijn erg duur geworden dus het bestuur moet daar opletten in 2025. Eventueel kan de PV nog interen op 
het EV. 
 

6. Verslag van de verificatiecommissie: 
De verificatiecommissie heeft 20 februari 2023 de jaarlijkse controle uitgevoerd. De controle is dit jaar 
uitgevoerd door Richard Weel en Koos van Herk en beide hebben de financiële stukken akkoord 
bevonden. Bij de controle was Esther Heeres (penningmeester PV) ook aanwezig.  
Richard merkt op dat de mail als digitale handtekening kan worden gebruikt. Koos licht toe hoe alles in zijn 
werk is gegaan. Alles was keurig geordend en in orde. Boekhouding in Excel ziet er prima uit. 
De penningmeester wordt hierbij decharge verleend. Esther bedankt de commissie voor hun bijdrage.  
 

7. Begroting 2022: 
Esther Heeres neemt kort de begroting door. Leden neemt licht af. 
Uitgaven zijn globaal verdeeld. We hopen met de input van twee nieuwe bestuursleden kan de begroting 
nog verder verdeeld te worden. 
 
 
 
 



 

2 
 

 

8. (Her)benoeming leden verificatiecommissie: 
De verificatiecommissie bestaat uit Koos van Herk en Richard Weel. 
De controle zal wisselend door 2 van de 3 leden plaatsvinden. Koos en Richard stellen zich 
herbenoembaar en worden hierbij (her)benoemd. Irma de Wit – Hollemans is bereid gevonden om zitting te 
nemen in de verificatiecommissie. Ook zij wordt benoemd. 
Esther bedankt de verificatiecommissie voor hun inzet en bijdrage. 
 
9. (Her)benoeming bestuursleden: 
Jennifer Waterreus, Rob Hofschreuder en Jolanda Schouten – Verbeek zijn allen aftredend, maar stellen 
zich herbenoembaar voor een nieuwe periode (2023 – 2026). Lisanne Vis treedt af. 
 
Lydia Overdijk en Merle Hoevers stellen zich benoembaar als bestuurslid van de Personeelsvereniging en 
nemen daarbij de zittingsperiode over van eerdere/vertrokken bestuursleden. 
 
Alle aanwezige leden gaan akkoord met de (her)benoemingen. Esther bedankt Lisanne voor alle jaren in 
het bestuur (sinds 2017). Lisanne bedankt op haar beurt het bestuur voor de mooie tijd en ze blijft gewoon 
PV-lid. 
 

10. Rondvraag: 
Een vraag van één van de leden was hoeveel de contributie van de PV momenteel is. Het lidmaatschap 
van de PV kost nog steeds € 2,50 per maand voor salarisleden (als sinds 2006). Het bestuur zal het 
komend jaar kijken of hier verandering moet komen. 
 
Er zijn verder geen opmerkingen c.q. vragen. 
 

11. Sluiting: 
Om 16.50 uur werd met dankzegging de vergadering gesloten. 


